1)(1)(1*1)(1)(1)(1



التاريخ: 28 فبراير 2025

أولياء الأمور المترمين،

خلال شهر رمضان المبارك، وبالتزامن مع اليوم الإماراتي للتعليم وعام المجتمع، يسرنا أن نعلن عن " جمعة التعلم المجتمعي"، وهي مبادرة جديدة سيتم تطبيقها في جميع مدارس إمارة أبوظبي.

ستخصص المدارس أيام الجمعة للمشاركة الفعالة في المجتمع، مما يتيح للطلبة تطبيق تعلمهم في مواقف واقعية تحدث فرقا حقيقيا.

لا يقتصر التعليم على الجانب الأكاديمي فقط، بل يهدف إلى إعداد أطفالنا ليكونوا أفرادا متراحمين، ومسؤولين، ومشاركين في مجتمعهم، سيشارك الطلبة في أنشطة تعليمية خدمية مناسبة لأعمارهم، مثل مبادرات التعاطف، وتنظيف البيئة، أو حملات التبرع بالكتب لطلبة الحلقة الأولى، أما بالنسبة لطلبة الحلقة الثانية، فسيشاركون في برامج مثل الإرشاد الطلابي، وتوثيق التاريخ الشفهي لكبار السن، وجمع التبرعات لبنك الطعام، أو برامج التوعية بالعلوم والتكنولوجيا والهندسة والرياضيات (STEM)، بينما سيحظى طلبة الحلقة الثالثة بفرص لقيادة مشاريع ذات تأثير اجتماعي.

هذه المبادرة تتجاوز مفهوم الخدمة الجتمعية التقليدية، حيث تم دمجها في المناهج الدراسية لضمان توافق التعلم الخدمي مع المواد الأكاديمية، والهوية الوطنية، وأهداف تنمية الشخصية.

كما نشجع مشاركة أولياء الأمور، وندعوكم لدعم مدارس أبنائكم من خلال تقديم أفكاركم الخاصة أو المشاركة في المشاريع الخدمية مع أبنائكم.

يرجى ملاحظة أنه بالنسبة للأنشطة المدرسية خارج المبني المدرسي، سيتم جمع موافقتكم الموقعة للشهر بأكمله.

لزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع مدرستكم.

نشكركم على دعمكم الستمر. دائرة التعليم والمعرفة







Date: 28 February 2025

Dear Parents,

During Ramadan and in line with the Year of Community and on Emirati Education Day, we are pleased to introduce Service Learning Fridays, a new initiative that will be integrated into all schools across Abu Dhabi.

Schools will dedicate Fridays to hands-on community engagement, allowing students to apply their learning in real-world settings that make a difference.

Education is about more than just academics, it's about preparing our children to be compassionate, responsible, and engaged members of society. Students will take part in age-appropriate service-learning activities, such as kindness campaigns, environmental clean-ups, or book donation drives for cycle 1 students; peer mentoring, recording oral history of the elderly, food bank collections, or STEM outreach programs for cycle 2 students while cycle 3 students will have opportunities to lead social impact projects.

This initiative is more than just community service, it is embedded into the curriculum, ensuring that service learning aligns with academic subjects, national identity and character development goals.

Parental involvement is encouraged and we invite you to support your schools with ideas of your own or participate in service projects with your child.

Kindly note, For off-campus school activities, your signed consent will be collected for the entire month.

For more information, please contact your school.

Thank you for your continued support. ADEK

